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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2020/21:3018 Behovet av blyammunition inom jakt och skytte

Om landets jägare ska kunna sköta viltvården på ett tryggt och säkert sätt så 
behövs blyammunitionen.

Blyammunitionen är väl beprövad, fungerar och ger hög anslagsenergi i djuret 
då kulan svampar upp och då dödar snabbt och säkert. Blyammunition minskar 
också rikoschettriskerna, vilket gör blyammunitionen säkrare.  

Även skyttet är beroende av blyammunition till såväl träning som tävling, och 
ett utökat förbud skulle innebära ökade risker samt förstöra möjligheterna att 
träna och tävla för landets skyttar. Många av vapnen är heller inte anpassade för 
att klara annan ammunition än blyammunition.

Att tvingas träna med en ammunition och sedan skjuta tävlingar med en annan 
är förstås helt omöjligt, och det skulle vara ett allvarligt hot mot hela 
skyttesporten i landet. 

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Per Bolund:

 

Vad avser ministern att göra för att landets jägare, sportskyttar och 
yrkesgrupper ska ha tillgång till säker och passande ammunition?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-28
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


